
The recommended maximum lead length depends on wire 
size:
 WIRE SIZE MAX. LENGTH
  14 gauge  100 feet
  16 gauge   60 feet
  18 gauge   40 feet
Route 2-strand (solid core) wire through the electrical hole located 
at the bottom left side of the unit. Connect the wires from the wall 
switch / thermostat to the two brown wires extending from the 
fi replace mounted ignition control box.

BATTERY PACK & RELAY:
Place the battery pack & relay in a convenient location behind the 
valve control door. Connect the two leads from the battery pack 
to the red and black wires extending from the wiring harness.The 
electronic ignition system uses two 1.5 volt “D” batteries. Use 
alkaline batteries only.

TRANSFORMER:
If using the transformer, connect the two leads from the transformer 
to the battery relay as illustrated. Plug the power cord into the 
receptacle. Ensure that any excess wire is contained, preventing 
it from making contact with moving or hot objects.

Proceed once the vent installation is complete.

1. Move the fi replace into position and secure using the nailing 
tabs and / or secure to the fl oor through the holes located for this 
purpose in the fi replace base.
2. Route a gas line to the appliance. A fl exible connector is 
recommended to bridge between the appliance and the gas 
line. The gas line and the shutoff valve (if so equipped) must not 
interfere with the opening and closing of the door latch. 
Seal and tighten securely. An adapter fi tting is required between 
the gas valve and the copper tubing or fl ex connector.

 
Do not kink the fl ex connector.
Check for gas leaks by brushing on a soap and water solution. 
Do not use open fl ame.
Do not connect either the wall switch, thermostat or gas valve to 
electricity (110 volts).
Purge all gas lines with the glass door of the fi replace open. 
Assure that a continuous gas fl ow is at the burner before closing 
the door.
3. For ease of accessibility, an optional remote wall switch or 
millivolt thermostat may be installed in a convenient location. 
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Installation and servicing to be done by a qualifi ed installer to conform with local codes. In absence of local codes, install to the current CAN1-B149 
Installation Code in Canada or to the current National Fuel Gas Code, ANSI Z223.1 / NFPA 54 in the United States.

Substitute these instructions for the Gas Installation Section in your manual.

INSTALLATION AND OPERATING INSTRUCTIONS 
FOR ELECTRONIC IGNITION 

GAS FIREPLACES



REPLACEMENT PARTS:
PART NO.  DESCRIPTION
W725-0032  Electronic Control Valve  
W190-0022  Electronic Ignition Control   
W100-0069  Electronic Pilot Assembly   
W707-0002  3 Volt Transformer   
W190-0021  Battery Relay    
W350-0342  Battery Housing    
W750-0168  Wire Harness 
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See your authorized Wolf Steel Ltd. product dealer for fuel 
conversion kits and other accessories.



INSTRUCTIONS D’INSTALLATION ET 
D’OPÉRATION DES FOYERS AU GAZ À 

ALLUMAGE ÉLECTRONIQUE

La longueur maximale dépend du calibre du fi l :
 DIAMÈTRE DU FIL         LONGUEUR MAX.
       calibre 14                  100 pieds
        calibre 16       60 pieds
       calibre 18       40 pieds
Passez un fil à deux brins (noyau solide) dans l’ouverture 
électrique située dans le bas, du côté gauche du foyer. Connectez 
les fi ls de l’interrupteur mural / du thermostat aux deux fi ls bruns 
qui dépassent de la boîte de contrôle d’allumage du foyer.

BLOC-PILES ET RELAIS :
Placez le bloc-piles et le relais dans un endroit pratique, à l’arrière 
de la porte de contrôle de la soupape. Branchez les deux fi ls du 
bloc-piles aux fi ls rouge et noir qui dépassent du harnais de fi ls. 
Le système d’allumage électronique utilise deux piles de 1,5 volts 
(piles « D »). N’utilisez que des piles alcalines.

TRANSFORMATEUR :
Si vous utilisez le transformateur, branchez les deux fi ls du 
transformateur au relais de pile, tel qu’illustré. Branchez le cordon 
d’alimentation dans le réceptacle. Assurez-vous que tout excès 
de fi l est confi né, l’empêchant ainsi d’entrer en contact avec des 
objets chauds ou mobiles.

Débutez lorsque l’installation des évents est complétée.

1. Mettez le foyer en place et fi xez-le en utilisant les pattes de 
fi xation et/ou fi xez au plancher en utilisant les trous situés à la 
base du foyer.
2. Acheminez une ligne de gaz à l’appareil. Un raccord fl exible 
est recommandé pour relier l’appareil et la ligne de gaz. La ligne 
de gaz et la soupape de sectionnement (s’il y a lieu) ne doivent 
pas nuire à l’ouverture et à la fermeture du loquet de porte. 
Scellez et serrez solidement. Une bague d’ajustement est requise 
entre la soupape de gaz et le tuyau de cuivre ou le raccord 
fl exible.

Ne pliez pas le raccord fl exible.
Vérifi ez pour des fuites de gaz en appliquant une solution d’eau 
savonneuse. N’utilisez pas une fl amme nue.
Ne raccordez pas l’interrupteur mural, le thermostat ou la soupape 
de gaz à l’alimentation électrique (110 volts).
Purgez toutes les conduites de gaz avec la porte vitrée du foyer 
ouverte. Assurez-vous que l’arrivée de gaz au brûleur est continue 
avant de fermer la porte.
3. Pour faciliter l’accès, un interrupteur mural ou un thermostat 
millivolt optionnel peut être installé dans un endroit pratique. 
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Ce foyer au gaz devrait être installé et entretenu par un installateur qualifi é en se conformant aux codes locaux. En l’absence de codes locaux, 
l’installation doit être conforme au Code d’installation CAN1-B149 dans sa version pour le Canada ou le National Fuel Gas Code, ANSI Z223.1 et 

NFPA 54 pour les États-Unis.

Remplacez la section sur le branchement du gaz de votre manuel par ces instructions.



PIÈCES DE RECHANGE :
N° DE PIÈCE  DESCRIPTION
W725-0032  Soupape de contrôle électronique 
W190-0022  Contrôle d’allumage électronique  
W100-0069  Assemblage de veilleuse électronique 
W707-0002  Transformateur 3 volts   
W190-0021  Relais des piles    
W350-0342  Boîtier des piles    
W750-0168  Harnais de fi ls
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Contactez votre détaillant autorisé Wolf Steel 
ltée pour les ensembles de conversion et autres 
accessoires.


